
Českomoravský svaz chovatelů 

poštovních holubů 

ŘV ČS CHPH 

 

                                         Z á p i s 

ze schůze ŘV ČS CHPH konané 6. 1.2017 v Lysé nad Labem 

 

přítomni: Václav Špilar, Jan Filipi, Ing. Jan Jakubec, Václav Hrudka, Josef Bastl 

                  Pavel Lundák (předseda RK ČS CHPH). 

Omluveni: JUDr. Pavel Opatrný, Jiří Kroupa. 

 

 

1) Byla projednána žádost místních spolků Kdyně, Přeštice a Staňkov o zařazení do 

některého oblastního spolku. Žádost zaslal elektronickou poštou Ladislav Potůček 5. 1. 2017. 

Uvedené místní spolky se po ukončení členství v OS Východočeská staly k 1. 1. 2017 

nezařazenými. Na základě podkladů, které jsou členům ŘV k dispozici a na základě žádosti 

uvedených místních spolků bylo rozhodnuto zařadit místní spolky Kdyně, Přeštice a 

Staňkov do OS Český západ – tam kam zcela evidentně geograficky patří. 

 

2) V posledním období proběhlo v poměrně krátké době po konání řádných konferencí 

několik mimořádných konferencí na úrovni oblastních spolků. Členové ŘV se domnívají, že 

metodika svolávání mimořádných konferencí není zcela jasná. Z tohoto důvodu přednese 

předseda ŘV Václav Špilar na nejbližší schůzi prezídia ČMS CHPH žádost o upřesňující 

výklad jednotlivých ustanovení o mimořádných konferencích.  

 

3) Dále byla diskutována otázka hostování. Členové ŘV připraví návrh na novelizaci 

příslušných ustanovení svazových dokumentů ohledně hostování tak, aby je bylo možné 

projednat na podzimní konferenci ČS a po jejich případném schválení předložit svazové 

konferenci v roce 2018. 

 

4) V souvislosti s návrhem celostátního mistrovství pro rok 2017 bylo konstatováno, že 

navržený model je naprosto nevýhodný a nespravedlivý pro chovatele ze západní části 

republiky. Předseda ŘV Václav Špilar přednese na celostátní konferenci 25. 2. 2017 návrh na 

úpravu prezidiem schválené varianty celostátního mistrovství. Při příležitosti konání 

celostátní konference 25. 2. 2017 se sejdou členové ŘV a podle konečné podoby schváleného 

celostátního mistrovství projednají možnosti vypouštěcích míst pro zemské závody 2017. 

 

 

 

 

Zapsal: ing. Jan Jakubec 

schválil: Václav Špilar 

     


